

KIANGSU-CHEKIANG COLLEGE (SHATIN)
沙田蘇浙公學

Application for Enrolment in Forms Two to Four 2026-27
二〇二六至二七學年中二至中四級入學申請

Admission Level
報讀年級 _____

Student Reference Number (STRN)
學生編號 _____

Name in English
英文姓名 _____

Name in Chinese
中文姓名 _____

Photo

Date of Birth
出生日期 _____

Place of Birth
出生地點 _____

Sex
性別 _____

H.K. Identity Card No.
香港身份證號碼 _____

Previous Primary School Attended
曾就讀之小學 _____

Current Secondary School Attended
現時就讀之中學 _____

Home Address
住址 _____

Tel. No.
電話 _____

Email Address
電郵地址 _____

Name of Parent/Guardian
家長/監護人姓名 _____

Relationship
關係 _____

Business Address of Parent / Guardian
家長/監護人工作地址 _____

Position
職位 _____

Tel. No.
電話 _____

Student's Talents and Strengths (Use separate sheet(s) if needed)
學生專長(如有需要可另紙書寫) _____

Reason(s) for Applying to Our School (Use separate sheet(s) if needed)
申請入讀本校原因(如有需要可另紙書寫) _____

Remarks 備註：

The application form should be submitted in person or via email together with the photocopies of the following documents on or before July 9, 2026 (Monday to Friday: 9:00a.m.-5:00p.m.; Saturday: 9:00a.m.-1:00p.m.)
申請表須連同下列文件之影印本於二〇二六年七月九日或之前(星期一至五：上午九時至下午五時；星期六：上午九時至下午一時)親自或經電郵遞交：

1. Copies of report cards for the 2 most recent school years 最近兩學年成績表影印本
2. Copies of certificates/details about awards obtained 獲獎證書影印本及/或獎項資料

沙田蘇浙公學

中二至中四入學申請須知

申請本校二〇二六至二〇二七學年中二至中四學位的學生，請注意下列事項：

- (一) 入學申請表由即日起至二〇二六年七月九日派發，申請人可於辦公時間[#]到本校索取表格或在本校網頁 www.kccshatin.edu.hk 下載。
- (二) 遞交入學申請表時期為即日起至二〇二六年七月九日下午五時。
- (三) 填妥之入學申請表必須連同下列文件的影印本，於辦公時間[#]親自或經電郵 (kccs@kccshatin.edu.hk) 遞交予本校：
 - 學生之香港身份證；
 - 最近兩學年成績表影印本；及
 - 獲獎證書影印本及/或獎項資料。
- (四) 入選候選人將獲電話邀請參加筆試及/或面試。未收到邀請者可視為申請未成功。
- (五) 申請人已遞交之入學申請表及其他文件恕不退還。本校透過此申請所收集的個人資料，將只用於申請入學事宜。所有個人資料將於整個申請流程完成後銷毀。

[#] 本校辦公時間為：

星期一至星期五

上午八時三十分至下午五時；及

星期六

上午八時三十分至下午一時

KIANGSU-CHEKIANG COLLEGE (SHATIN)
Admission Guidelines for Secondary Two to Secondary Four

Applicants of the Secondary Two to Secondary Four places for the 2026-2027 academic year are kindly requested to take notice of the following procedures:

1. Application forms are available from now to July 9, 2026. Applicants may get an application form from the school during school office hours[#] or download one from the school webpage at www.kccshatin.edu.hk.
2. The submission period for the application form is from now to 5:00 p.m., July 9, 2026.
3. Completed application forms should be submitted in person during school office hours[#] or via email together with the photocopies of the following documents:
 - Hong Kong Identity Card of the student;
 - Report cards for the recent 2 school years; and
 - Award certificates and/or award details.
4. Shortlisted candidates will be invited by phone to attend a written admission test and/or an interview. Applicants who are not invited may consider their applications unsuccessful.
5. Submitted application forms and other documents will not be returned. All personal data collected by the school through this application will be used solely for the purpose of admission. All personal data will be destroyed upon completion of the entire admission cycle.

[#] School office hours:

Monday to Friday	8:30 a.m. to 5:00 p.m.; and
Saturday	8:30 a.m. to 1:00 p.m.